
MINISTR VOJTĚCH ZJISTIL, ŽE VAKCÍNY
MŮŽE SPLÁCHNOUT DO ZÁCHODU! Vytáhl
graf o vážných případech Covid-19 v Izraeli
kde čísla ukazují, že nakažených očkovaných
bylo více! Taky nejnovější izraelská studie
potvrdila, že imunita z prodělání nemoci
anebo přirozenými protilátkami poskytuje až
13x účinnější ochranu před mutací Delta, než
poskytují vakcíny!
- CZ24 News | 30. srpna 2021

ČESKO/IZRAEL: Český ministr zdravotnictví Adam Vojtěch způsobil v neděli na svém Twitteru
doslova bouři nevole a diskusí, když svým fanouškům sdělil [1], že do pořadu Partie na televizi Prima
přijde vyzbrojen statistickým grafem z izraelského ministerstva zdravotnictví, který prý ukazuje, že v
Izraeli je počet lidí ve věku nad 60 let s vážným průběhem nemoci Covid-19 v přepočtu na
100 000 osob mnohonásobně vyšší u neočkovaných osob než očkovaných, a graf to prý
potvrzuje. Bohužel, Adam Vojtěch připojil pouze graf a nikoliv statistické vysvětlení, takže jsme v
redakci na základě podnětu celou věc prověřili a nestačili jsme se divit.

Adam Vojtěch, ministr zdravotnictví

Graf Adama Vojtěcha je totiž úplně mimo a neodpovídá ministrovu narativu, resp. graf popisuje
úplně něco jiného, než co tvrdí Adam Vojtěch. Izraelský list Haaretz před 4 dny přinesl [2]
tiskovou zprávu izraelského ministerstva zdravotnictví, která byla doplněna grafem, který
ukazuje, že po celý měsíc srpen od konce července bylo hospitalizováno více očkovaných
osob než neočkovaných, které onemocněly vážnou formou nemoci Covid-19. Teprve v
posledních dnech v srpnu se obě křivky zploštily a průběh začíná padat dolů u obou skupin. Haaretz
ale použil podivnou interpretaci těchto dat. A to se opravdu podržte. Citace z článku:

Neočkovaní Izraelci představují jen asi 20% populace, která má nárok na vakcínu, ale nyní tvoří
polovinu všech případů závažného onemocnění COVID-19 v zemi.

Podle nejnovějších údajů ministerstva zdravotnictví počet závažných případů mezi neočkovanými
Izraelci stále roste a je na cestě k tomu, aby překonal počet případů mezi očkovanými.

Mezi Izraelci mladšími 12 let, kteří podle současných směrnic nemají nárok na očkování, nebyly
zaznamenány žádné závažné případy.

K úternímu odpoledni bylo z 679 vážně nemocných 330 neočkovaných, 16 částečně očkovaných a
333 plně očkovaných. V současné době je 168 pacientů v kritickém stavu a 123 je napojeno na
umělou plicní ventilaci. I tak se zdá, že počet vážně nemocných očkovaných pacientů se ustálil.
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V Izraeli v nemocnicích přibývalo stejně očkovaných jako
neočkovaných, žádný rozdíl… a přitom politici si to vykládají
jako důkaz skvělých vakcín
Izraelský list totiž použil tzv. absolutní interpretaci statistických dat, kdy vzal absolutní čísla všech
vážně nemocných osob v Izraeli a zjistil, že prakticky polovina z nich jsou neočkovaní a druhá zhruba
polovina jsou očkované osoby. Jenže, vzhledem k tomu, že v Izraeli je očkováno 80% populace a
pouze 20% očkováno ještě není, tak to podle listu Haaretz znamená, že v přepočtu na 100
000 osob je logicky situace mezi neočkovanými prý katastrofální, a to přesně ukazuje níže
graf Adama Vojtěcha, který zobrazuje počet absolutních případů na přepočet 100 000 osob v
populaci. Dochází tak k míchání absolutních čísel a přepočtů populace na jmenovité celky, tedy v
tomto případě na 100 000 osob. Jenže tento výklad statistického souboru je naprostou
dezinterpretací a dezinformací. A to si musíme teď vysvětlit, abyste to pochopili.

Graf ministra zdravotnictví z Izraele, přepočet těžce nemocných na 100 000 obyvatel, skupina nad
60 let věku

Graf listu Haaretz (dole o 3 odstavce níže) ukazuje, že po celý měsíc srpen narůstaly počty vážných
onemocnění úplně stejně u očkovaných osob jako u neočkovaných, pouze těch očkovaných a
následně vážně onemocnělých bylo po celou dobu více, ale mluvíme zde stále jen o absolutních
číslech. Na tom grafu je něco, o čem se list Haaretz, ani Adam Vojtěch nezmiňují, a to je tzv.
korelace dynamiky vstupních klinických dat. Graf totiž zachycuje, že v izolované skupině vážně
nemocných rostla čísla stejně a rovnoměrně u očkovaných i neočkovaných.

Když do nemocnice přibylo 10 neočkovaných pacientů, přibylo současně i 12 očkovaných pacientů s
vážným průběhem. A to každý den. Co to znamená? Tady záleží na interpretaci statistických dat.
Pokud se na to podíváte z pohledu objemu absolutních čísel očkovaných a neočkovaných, potom
logicky 10 lidí přijatých do nemocnice v jeden den ze skupiny očkovaných je ve skutečnosti 4x méně
ve vztahu k celku neočkovaných, než 10 lidí neočkovaných, což je 4x více ve vztahu k celku
očkovaných. Jenže, tato interpretace má problém. Je v rozporu s klinickou statistikou.

Klinická statistika z Izraele šokuje a prokazuje, že vakcíny se
klinicky nijak neliší od neočkovaných v objemu hospitalizací.
Před rokem 1989 by nastal skandál a vyšetřování selhání
vakcinačního programu
Pokud nemocnice každý den přijímá stejné počty očkovaných i neočkovaných k hospitalizaci, potom
není rozdíl mezi očkovanou a neočkovanou osobou. Statistická klinická data nemocnice potom
neodpovídají statistickým datům populace. Jestliže v populaci je očkováno 8 osob z 10, potom
logicky v nemocnici by se to mělo odrazit v tom smyslu, že počet přijímaných pacientů z řad
očkovaných bude 4x menší než u neočkovaných, protože neočkovaných je jen 20% v populaci, tedy
4x méně než očkovaných. Jenže, to se právě v izraelských nemocnicích statisticky a paradoxně
nepotvrzuje. Namísto poměru 4:1 v neprospěch neočkovaných pacientů, je to namísto toho
1:1 v počtech hospitalizovaných a graf z listu Haaretz to potvrzuje hned dvakrát. A jak?

A úplně jinak vypadající klinická statistika z listu Haaretz, růst absolutních počtů případů za poslední
měsíc
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Podívejte se na něj, že obě křivky rostou vzájemně a spojitě současně a rovněž spojitě a naráz na
konci klesají. Jsou to tedy prokazatelně spojité nádoby, které prokazují, že v nemocnici v průměru na
1 neočkovaného pacienta připadá přesně 1 až 1,8 očkovaných s těžkým průběhem. Tím vzniká
něco, čemu se říká klinická parita. Při klinické paritě nehraje očkování naprosto žádnou
roli a v nemocnicích končí stejný počet neočkovaných jako očkovaných, nebo dokonce
očkovaných je více. A jak si lze klinickou paritu vysvětlit?

Existuje pouze jediné vysvětlení, že vakcíny nemají vliv na objem hospitalizací, vůbec vakcíny
nehrají roli. Pokud by hrály, potom stejně jako ve společnosti, v populaci, by to musela klinická data
potvrdit, že hospitalizovaných očkovaných je 4x méně než neočkovaných pacientů. A to prostě
klinická data nepotvrzují, ani omylem. Uvedu vám příklad.

Když v nemocnicích končí očkovaní i neočkovaní půl napůl,
je hotovo a vymalováno, vakcíny můžete spláchnout do
záchodu
Představte si, že by v populaci propukla žloutenka a lidé by se nechali proti hepatitidě hromadně
očkovat. Co by se ale stalo, kdyby najednou v nemocnicích na infekčních odděleních leželi půl napůl
očkovaní i neočkovaní? No, logicky by před rokem 1989 začalo vyšetřování farmaceutické
účinnosti vakcíny, prověřovalo by se selhání vakcinační látky. Za socialismu totiž klinická
statistika byla jedním z nejdůležitějších parametrů ověřování účinků vakcinačních programů. Jakmile
by se začala plnit infekční oddělení a s hrůzou by se zjistilo, že po dobu celého měsíce narůstá
stejným tempem počet hospitalizovaných jak z řad neočkovaných, tak i očkovaných, potom by to
znamenalo velké manévry a vyšetřování.

Nové případy v Izraeli, roční průběh se cyklicky opakuje ve vlnách

Tím by se ukázalo na selhávání vakcinačního programu v důsledku prokazatelného selhání na
klinickém statistickém vzorku. A právě tuto klinickou statistiku dnes média usilovně tají a zakrývají,
nechtějí o ní hovořit. Je to největší podvod a podraz na obyvatelstvo v historii. Vakcíny prostě
nefungují, neposkytují bezinfekčnost a důsledkem je kokonizace populace, která se projevuje potom
v klinické statistice tak, že do nemocnic přibývají bez rozdílu objemy jak očkovaných, tak
neočkovaných, se stejnou klinickou dynamikou. A to není všechno.

Izraelská studie potvrdila, že neočkované osoby s
protilátkami mají až 13x vyšší obranu proti nákaze mutací,
než mají očkované osoby
Na veřejnost se dostala čerstvá klinická studie [3] opět z Izraele, která potvrzuje, že osoby
s přirozenou imunitou mají až 13x vyšší účinnost obrany svého organismu proti mutacím
Covidu-19, než jakou mají očkované osoby. Nová analýza vychází z databáze společnosti
Maccabi Healthcare Services, která registruje přibližně 2,5 milionu Izraelců. Studie, kterou vedli Tal
Patalon a Sivan Gazit z KSM, výzkumné a inovační složky systému, ve dvou analýzách zjistila, že
nikdy neočkované osoby, které byly očkovány v lednu a únoru, měly v červnu, červenci a první
polovině srpna šestkrát až třináctkrát vyšší pravděpodobnost, že se nakazí, než neočkované osoby,
které byly koronavirem nakaženy dříve. V jedné analýze, která srovnávala více než 32 000 osob ve
zdravotnickém systému, bylo riziko vzniku symptomů COVID-19 u očkovaných 27krát vyšší a riziko
hospitalizace osmkrát vyšší.
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Propagační očkování v Izraeli pro novináře a média

“Tato analýza prokázala, že přirozená imunita poskytuje dlouhodobější a silnější ochranu před
infekcí, symptomatickým onemocněním a hospitalizací v důsledku Delta varianty,” uvedli vědci.
Přirozená imunita proti koronavirům se nachází zhruba u 20% populace a tyto osoby mají přirozenou
odolnost proti všem formám koronavirových nákaz, od chřipky, přes SARS až po současný COVID-19.
Dalších zhruba 40% populace disponuje imunitní pamětí proti širokému spektru koronavirů a mají
jen mírné příznaky a průběhy nemocí. Všechny tyto skupiny osob nemají a nikdy nebudou mít
potřebu nechávat se očkovat proti SARS kmenům, ale můžou je k tomu donutit politici.

Ukazovat grafy důchodců z Izraele a potom přijímat na jejich
základě opatření pro české školáky? Česko snese fšecko!
Vakcíny proti koronaviru totiž tuto přirozenou imunitu mohou poškodit, narušit a lidé již natrvalo
budou zranitelní a zcela závislí na dalších a dalších očkováních. Potvrzuje to laboratorní
studie Roberta O. Younga publikovaná 20. srpna tohoto roku. Podle studie [4] Dr. Younga
všechny covidové vakcíny poškozují přirozenou lidskou imunitu. K této šokující studii naše
redakce chystá článek, protože jde o průlomovou vědeckou zprávu, která odhaluje zločin a spiknutí
proti lidu a národům. Studie se stane v budoucnu součástí žalob proti vládám a jako hlavní podklad
pro lidové tribunály, jako následnické orgány Norimberského tribunálu.

 

Dobře si všimněte Adama Vojtěcha. Bere si do ruky grafy z Izraele, které zachycují těžké průběhy a
onemocnění u důchodců a osob nad 60 let věku, ale této skupině osob se jeho ministerstvo nevěnuje.
Celou dobu ministr řeší jenom děti, žáky a studenty, nikoho jiného. A přitom právě tyto skupiny dětí
a mládeže virus prakticky neohrožuje, což potvrzují i studie z Izraele a list Haaretz. Takže v
kultivaci hysterie a paniky v ČR poslouží grafy izraelských nakažených seniorů, ale uplatní
se na žáky a studenty od září v českých školách.

Ano, přesně takto se dělá politika na českém zdramini. Zákazy hudební výchovy, zkracování hodin
zpěvu, zpívání jen refrénů, neočkované děti zpívající jen venku mimo třídu, segregované přestávky a
rozdělování dětí na očkované a ten zbytek “nakažených“. Tito politici už se bez covidismu neobejdou,
nebudou umět vládnout bez opatření a vyhlášek, protože vládnutí za pomoci strachu a hysterie je
nejsnadnější vládnutí. A proto je třeba chodit do televize a ukazovat dezinterpretované děsivé grafy.
Takové chucpe!

-VK-

Šéfredaktor AE News
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